



Kolding Orienterings Klub

Bestyrelsesmøde nr. 3-2017 30. marts 2017

Referat

Deltagere: PE, AEP, SH, PDF og TB

1. Sidste referat

Referat fra bestyrelsesmødet 2.2.2017

- Lillebælt Halvmaraton – Jan arrangerer
- SMUK kvindeløb - ?
- Ombygning af Bøgelund - SH

Referat fra bestyrelsesmøde 8.3.2017

2. Diverse info

Elitesamarbejde om enkeltløbere. Der kan søges tilskud. Per laver udkast til ansøgning til Kolding Kommune. Gustav / og evt. Niels. Per har efterfølgende meddelt at det er et større arbejde, og vi vil arbejde på at have en ansøgning klar til efteråret, hvor man igen kan søge. Da Per tjekkede op på det, viste det sig at datoen for ansøgning var overskredet.

Referat fra repræsentantskabsmøde. Klubledermøde (Herunder Sydkredsens venner.) Per og Susanne deltog.: Generelt er at der mangler at få folk ind i DOF.

Der arbejdes på en fælles beslutning om SI leje mellem klubberne.

3. WOC2020 (SH)

Stævneledelsen: Susanne Event. Flemming Jørgensen Competition. Per: Publikumløb.

Claus Lyngby står for logistik. Anders Dalgaard står for IT. Helle Schou for HR. Karl Kr. Terkelsen for Marketing.

Der skal/bør afholdes møde i klubberne for at finde de bedste funktionsledere – hvem har de bedste kompetencer til hvad?. Vi forventer at gøre det efter klubtræning: d. 26.4. Der skal sendes informationsmail ud til klubmedlemmerne.

Der skal afholdes fællesmøde arrangør-klubberne i mellem. Lars Lindstrøm og nogle af VM-løberne vil deltage og dele ud af deres erfaringer og forventninger.

Afholdelse er uge 28 2020. Publikumløb vil være 3 skovløb og 3 sprintløb.

Forventning om 4-500 WOC-løbere. Håb på op mod 4.000 til publikumløbene.

4. Arrangementer (PE)

- Find vej. er d. 29.4. Der er bestilt materiale og der er aftale med Vejen Kommune. Vi skal selv markedsføre, men Vejen kommune skal nok gøre det de kan. Kontakt til den gamle Vejen OK. Per og Christian tager kontakt til lokalviserne.



Kolding Orienterings Klub

- 10-mila – 30/4 – klubtur. Vi mangler 1 dame og 1 herreløber. Per har følere ude. Der er ikke booket noget før vi ved om der er hold. Opdatering: Der er nu booket.
- DM MTB-O 17-18/6 – Stensbæk/Marielund – afklaret? Per arbejder fortsat på tilladelser til om søndagen.
- O-service. Miniklubaften om o-service. Tilskud mv. Især ungdomsløbers forældre. Per har teten som indkalder og instruktør.

JFM stafet er der styr på.

Overvejer at lave sprintløb fredag aften inden JFM.

5. Korttegning (PE)

Drejenskortet er færdigt.

Gediminas kommer og tegner Vejen, Chr.feld, Kolding N. Flemming Jørgensen holder møde med ham, og drøfter evt. mere som kan bruges itf. WOC?

Skal der tegnes flere kort der kan bruges ifm. WOC?

Marielund. Korttegneraften? Små kvadrater – fordele det ud. Det er fortsat planen.

6. Sportslig (PDF)

- Mandagstræning
- Børnetræning Avis-annonce. Susanne laver oplæg. Peter kontakter Kent vedr. oplægget til Børnetræning. (Er sket d. 30.3, men har ikke hørt fra Kent endnu).
- Onsdagstræning. Voksentræning. Teknisk træning. Over 4 onsdage. 17-17.30.
- Banelægning. Allerede god opbakning.

Træning drøftes på et separat møde, snarest.

7. Klubliv (TB)

- Påskeklubtur – bespisning. Vivi og Aase sender mail med praktik. Er afholdt.
- Skt. Hans-løb – Perlen, Naturskolen – 21/6. Per laver baner.
- Bespisning divimatch. Tina og AS laver boller og køber pålæg o.lign. Er afholdt.

8. Udvikling

- Kurser

Ny træner. Efterskole-løberne kommer snart hjem og har helt eller delvise trænerkursuser.

9. Økonomi (AP)

- Aktier i DB. Aktierne sælges.

Til fremtiden undersøges FM forhold ift. økonomien. Peter undersøger Online Banking muligheder. Se separat mail, der er sendt efterfølgende.

10. Evt.

- Rettet vedtægterne



Kolding Orienterings Klub

- Politik/Regelsæt for FB, hjemmeside, Line inviteres. Der er lavet log-in hvor referater, regnskaber m.v. offentliggøres. Line inviteres til at lave FB side. Desuden drøftes forhold/regler.
- Ansvarsområder/kontaktpersoner "Klub-strukturen" ligger på hjemmesiden. Skal ajourføres på senere møde.
 - Bøgelund – SH
 - Kommunen - TB
 - SIK
 - DOF – PE
 - Sydkredsen – PE
 - Lillebælt Halvmarathon – Jan L.
 - Trail – Jan L.
 - Find Vej – Christian B.H.
 - Klubbøj - Vivi
 - Koldingløbet – LH.
- Nye medlemmer – mentorordning. Tina har talt med nogen, som er OK med det.
- Udlejning af SIAC. Er drøftet tidligere i referatet.
- Der skal oprettes en "lukket" side til referater og regnskab, Tina kontakter Lars Højholt. På plads. Info sendes når vi har data samlet og uploaded.
- Rekruttering (4 onsdage i maj) – annoncering. Er drøftet tidligere i referatet.
- Flytning af onsdagstræningen. Krs.h. uge. Onsdagstræning tirsdag d. 23. maj.
- Klubaftener til efteråret.
- Andet

11. Møder

Torsdag den 20. april

Tirsdag 23. maj

Tirsdag den 15. august